
 
 

Referat – Fagutvalget  

Utvalg: Fagutvalget 
Møtedato: 08.06.2022 kl. 16.00-17.45 
Møtested: Seminarrom 7 på PSI 

Til stede: Viktor Parkrud, Charlie Dina Dickhausen, Peronille Elisa Melilla, Ida Krohn 
Sjursen, Pernille Hedvig Sudland Rønning og Jørgen Aks 

Dagsorden 

1/21  Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Innkalling og dagsorden ble godkjent :) 

2/21 Orienteringer 

PU Profesjon:  

Ingenting spesielt å orientere om.  

PU BAMA: 

Forsøker å fylle roller til neste semester.  

Programrådet: 

To nye emner: “Bærekraftslaboratoriet: tverrfaglig praksisemne” og “Hands-on 
science in psychology: Evaluating piblications and conducting a research project” 
https://www.uio.no/studier/emner/hf/iakh/B-LAB2000/index.html 
https://www.uio.no/studier/emner/sv/psykologi/PSY2105/index.html 
 
Endring av eksamensform I Utiklingspsykologi 1. Fra multiple choice og 
semesteroppgave til kun semesteroppgave (og multiple choice som arbeidskrav).  
 
Alle program skal merkes med FNs bærekraftsmål. Greenwashing? 

Instituttstyret: 

 Samarbeid med universet i Ukraina. Dette burde studentene få høre om.  

I årsplanen har det blitt nedfelt en rekke punkter som skal prioriteres og fikses dette 
året. Til hver av disse punktene skal det opprettes en arbeidsgruppe. Dette bør 
informeres om ved starten av neste semester, slik at studenter både innen og utenfor 
ulike organ i studentdemokratiet får mulighet til å være med. 



SVSU: 

Ingenting.  
 
37/22 Regler for lesesalen på PSI.   
 
Vi skal formalisere noen regler for lesesalen som vi skal henge opp utenfor lesesalen på PSI.  
 
De skal være som følger:  
 
Regler for lesesalen på PSI:  
 

1. Vær stille! Ingen prating eller hvisking.  
2. Ikke spis her inne. Ta heller en pause J  
3. Bruk headset om du skal se video eller liknende.  
4. Rydd opp etter deg.  

 
Hilsen PSYFU  
@... 

38/22 Kantinen på PSI 

Nesten i mål med å få kantinen.  
 
Prøver å få midler til å pusse opp – først som et sosialt sted, og på sikt som en 
STUDENTPUB! Bjørn har sagt at lokalet skal være på plass ila høstsemesteret (yay). 
Dugnad! 

39/22 Stidentdemokratiet på PSI.  

Fagutvalget må bli mer synlige – dette bør være et hovedfokus for neste semester.  

Til nå har dette skjedd:  

Instagram har blitt opprettet. Men den bør postes mer på og få flere følgere!  

Stand på rebusløp i fadderuka: her skal vi dele ut klistermerker og fortelle om oss selv. Ida og 
Lura skal stå der.  

De nye møblene som Viktor (og Nora fra PU-prof.) har gjort en formidabel innstas og sørget 
for at vi skal få nye møbler og kollokvierom på PSI. Vi kan henge opp lapper og skrive at det 
er Fagutvalget som har sørget for disse møblene!! 

Noe vi kan dele ut! Vi var innom mange ting; tote bags, skrivebøker, penner, kondomer? 
Endte på klistermerker.   

40/22 Fagutvalgets fremtid  

Fra nå av får vi pengene inn på vår egen konto. Dette krever mer ansvar, og ikke minst mer 
arbeid.  



Derfor ble vi enig om å opprette to «eksterne» nye verv i Fagutvalget: leder og 
økonomiansvarlig.  

Med ekstern menes at de ikke er med som følge av andre verv, som instituttstyret eller 
programrådet, men blir valgt direkte inn i Fagutvalget.  

Disse vil legges til i vedtektene, i tillegg til mulighet for to til «eksterne» verv. F.eks. 
kommunikasjonsansvarlig/so.me. ansvarlig eller eventansvarlig? Vi tenker at disse kan fylles 
etter behov, eventuelt midlertidig og derfor uten godtgjørelse.  

De to vervene, leder og økonomiansvarlig, vil informeres om på de to PU-ene sine årsmøter, 
hvor interesserte kandidater vil bli invitert til det første FU-møtet neste semester. De vil bli 
valgt av det nye FU.   

De to nye vervene vil få en godtgjørelse, 5000 kr hver per semester, i likhet med de to PU-
lederne, som betales fra FUs «egne» penger. For å dekke dette øker vi maksgrensen på penger 
som kan brukes på godtgjørelse til oss selv fra 10%-15%.  

41/22 Bokskap på PSI 

Det er mange låste skap som ikke brukes som må klippes. Vi spør om SVSU kan gjøre denne 
jobben – de gjør det allerede for alle andre SV-studenter, har et godt system og det er på tide 
at også PSI studentene får noe ut av å være med i SVSU ;))  

Dette blir neste SV-representant sitt ansvar å fikse!  

42/22 Eventuelt   

Møbler på PSI:  

Vi har fått 600 000 kr til å bruke på møbler (sofaer, bord, kollokvierom, osv.) og må 
legge inn bestilling innen 1. juli. Viktor og Nora (fra PU-prof.) som vil fikse med 
dette, og dersom de er usikre sender de ut en mail til oss andre i FU/PU hvor vi kan si 
hvilke møbler vi tror er mest nødvendig. Dritbra jobba!!! 

Foreningskontoret:  

Dette er jo egentlig først og fremst Fagutvalget sine lokaler så vi må ordne med det. 
Det betyr rydde, for det ser ikke ut der. Dugnad i august? + opprette bookingsystem 
hvor foreninger på PSI kan booke rommet.  

Hvem blir med på øl etterpå?  

 Viktor, Charlie, Ida, Pernille og Hedvig.  

God sommer ;) Takk for dette semesteret, sees kanskje neste semester.  

Referent: Charlie 

 


